
„JAKÁ PANDEMIE?!? V NEMOCNICÍCH LEŽÍ
S COVIDEM 30 LIDÍ .. MNOHEM MÉNĚ NEŽ
U NÁS S INFARKTEM!“ prohlásil rozhořčeně
profesor Pirk o falešné, politicky udržované
“pandemii”
- CZ24 News | 20. srpna 2021

Více lidí než v nemocnici s covidem leží u nás na IKEM s infarktem, řekl v pořadu Interview přední
český kardiochirurg Jan Pirk. S ohledem na zmíněná čísla prohlásil, že v současnosti nemůže Česko
hovořit o koronavirové pandemii. Daleko více ho tíží situace v Afghánistánu.

„Nevím, jak můžeme hovořit o pandemii, když v nemocnicích leží 30 lidí. Jen u nás je více lidí s
infarktem. Podívejme se na Velkou Británii, kde uvolnili všechna opatření. Čekal jsem, až to u nich
bouchne. Ale nestalo se,“ reagoval Pirk v pořadu Interview na otázku, jak hodnotí aktuální vývoj
koronavirové pandemie v Česku. Podle dat z webu ministerstva zdravotnictví k 18. srpnu je v
souvislosti s nákazou koronavirem hospitalizováno 60 lidí, z toho 13 s těžkým průběhem nemoci.

Za své názory byl Pirk v minulosti často terčem kritiky ze strany některých odborníků i části
obyvatel. „Uvědomil jsem si, že naše společnost po desítkách let v diktatuře stále neví, co je
demokratická diskuse. Když má někdo jiný názor, není přece vaším nepřítelem na život a na smrt,“
vzkázal.

Pirk je také signatářem petice, pod kterou je podepsán například prezident České stomatologické
komory Roman Šmucler. Petice žádá vládu, aby zrušila restriktivní opatření. K mlčení je vyzval
například prezident České lékařské komory Milan Kubek.

I když je Pirk příznivcem očkování, měl by se podle něj například u cestování brát ohled i na míru
protilátek v těle. Zároveň apeloval, aby se neočkovali lidé, kteří nemoc COVID-19 prokazatelně
prodělali.

Nejsme schopni odolávat tlaku muslimského světa
Daleko více než situace ohledně koronaviru ho trápí současná situace v Afghánistánu, který byl
dobyt hnutím Tálibán. Do Česka bylo třemi vládními letouny evakuováno téměř 200 lidí včetně
diplomatů a spolupracovníků z Afghánistánu s jejich rodinami.

„Je to strašná rána pro křesťanský svět. Nejsme schopni odolávat tlaku muslimského světa. Oni se
chovají slušně, ale říkají, že tam bude platit právo šaría. Mám obavu o naše vnoučata, aby tady mohli
za několik let normálně žít,“ dodal.
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